
Villa Milaya - Guadeloupe - Gosier

From 550.0 € / night - 5 bedroom(s) - 5 bathroom(s)



Galerie photos / Photo gallery



Votre location / Your rental

Magnifique villa située sur la commune du Gosier en Guadeloupe. 

Construite sur 3 étages, elle offre une vue sur la mer où que vous soyez dans votre villa de vacances. 

Fraîchement rénovée et décorée, cette villa de vacances offre un environnement idéal pour des vacances reposantes en
Guadeloupe. 

L'entrée de la maison se fait au niveau central, quelques marches vous mènent à l'espace de vie : cuisine entièrement
équipée, table à manger, coin salon avec télévision, et une superbe terrasse avec vue sur la mer ombragée par une pergola
climatique. 

Un escalier extérieur depuis le salon mène au niveau inférieur, où se trouvent la belle piscine et son espace détente, ainsi
que deux chambres climatisées avec salle d'eau privative, un second coin salon avec télévision. 

Au niveau central, vous trouverez la troisième chambre climatisée avec son coin nuit. 

Au même niveau, l'escalier monte au dernier étage de la maison pour vous conduire aux deux dernières chambres
climatisées, et aux deux autres salles d'eau. La dernière chambre est une suite parentale avec une vue panoramique sur la
mer depuis son lit. 

Idéalement située, cette location de vacances est le lieu idéal pour découvrir la Basse-Terre et la Grande-Terre. Vous serez
à seulement 5 minutes de la ville du Gosier, de toutes les commodités et des belles plages du Gosier

Splendid villa located on the commune of Gosier in Guadeloupe. 

Built on 3 floors, it offers a view on the sea from wherever you are in your vacation villa. 

Freshly renovated and decorated, this vacation villa offers an ideal environment for a relaxing vacation in Guadeloupe. 

The entrance of the house is on the central level, a few steps lead you to the living space: fully equipped kitchen, dining
table, lounge area with television, and a superb terrace with sea view shaded by a climatic pergola. 

An outside staircase from the living room leads to the lower level, where you will find the beautiful swimming pool and its
relaxation area, as well as two air-conditioned bedrooms with private shower room, a second sitting area with television. 

On the central level, you will find the third air-conditioned bedroom with its sleeping area. 

On the same level, the staircase goes up to the top floor of the house to lead you to the last two air-conditioned bedrooms,
and the two other shower rooms. The last bedroom is a master suite with a panoramic sea view from its bed. 

Ideally located, this vacation rental is the ideal place to discover the Basse-Terre and the Grande-Terre. You will be located



only 5 minutes from the town of Gosier, all amenities and beautiful beaches of Gosier.



Caractéristiques / Features

 200 m2 /  10 traveler(s) /  5 bedroom(s) /  5 bathroom(s)

Equipements / Equipment

 Barbecue  Water tank  Air conditioner  Iron

 Oven  Dishwasher  Household linen  Washing machine

 Espresso machine  Microwave  Parking  Swimming pool

 TV  Wifi  Kettle  Lounge chairs  Outdoor kitchen  Smoke detectors  Toaster  Outdoor furniture  Beach towels  Towels  Dining table  Wine glasses  Sea view



Localisation



Laurence

+590 690 84 80 50
guadeloupe@villaveo.com


